


Informationen für Studierende (for Students)

 Stand 27.07.2020



You can find an english translation below.

Liebe Studierende,

das Konzept für die Durchführung von kontaktlose Distanzprüfungen als sogenannte E-Examinations@Home wurde Mitte Juli 2020 in Betrieb genommen. Mit E-Examinations@Home werden Sie in die Lage versetzt, universitäre Prüfungen von Zuhause zu absolvieren. Einen ersten Eindruck von der zum Einsatz kommenden Prüfungssoftware können Sie sich in der [hier verlinkten Beispielprüfung](#) verschaffen.

Im Folgenden finden Sie weitere relevante Informationen:

- E-Examinations@Home: [Checklisten für Studierende](#)
- E-Examinations@Home: [Installation der Prüfungs-Software für Studierende](#)
- E-Examinations@Home: [Beispielprüfung](#)
- E-Examinations@Home: [Ablauf einer Prüfung](#)

Bleiben Sie gesund.

Ihr FUB EEE-Team (E-Learning und E-Examinations)

Information for students

Dear students,

the concept of taking an exam safely from home as a so-called E-Examinations@Home has been taken into operation in mid July 2020. With E-Examinations@Home you are enabled to conduct university exams from home. You can get a first impression of E-Examinations@Home by checking out the [demo exam](#).

The following pages will provide you with some relevant information:

- E-Examinations@Home: [Checklist for students](#)
- E-Examinations@Home: [Installation of the examination software](#)
- E-Examinations@Home: [Demo examination](#)
- E-Examinations@Home: [Steps of an E-Examination@Home](#)

Stay healthy.

Your FUB EEE-Team (E-Learning and E-Examinations)